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PROTOKÓŁ Nr 29/2017 

posiedzenia Komisji Sportu i Młodzieży Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego w dniu  20 listopada 2017 r. 

pod przewodnictwem Pana Rafała Lewandowskiego 

– Przewodniczącego Komisji 

   ______________________________________________ 

 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście. 

Listy obecności stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 

 

Porządek obrad: 
 

1. Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2018 r. 

2. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

3. Sprawy bieżące. 
 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (za – 3) i przystąpiono do jego 

realizacji. 
 

Ad. 1  
 

Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2018 r. 
 

Mariola Styperek – Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego: 

Przedstawiła projekt budżetu Miasta Inowrocławia na 2018 rok ze szczególnym 

uwzględnieniem sportu oraz projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2018-2031. 

Projekt budżetu Miasta Inowrocławia na 2018 rok i projekt uchwały  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 

2018-2031 (stanowi załącznik do protokołu XXXVI sesji Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 18 grudnia 2017 r.).  
 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są pytanie do przedstawionych projektów uchwał?  
 

Jarosław Kopeć – członek Komisji: 

Mam pytania do projektu budżetu na 2018 r. 

Czy zaplanowane są środki na modernizację oświetlenia w Mieście,  

a szczególnie chodzi o przejścia dla pieszych? 
 

Grzegorz Piński – członek Komisji: 

Na str. 101, w pkt 19) Z zakresu kultury fizycznej, w ppkt. d) jest m.in. zapis: 

„wydatki inwestycyjne m.in. obejmujące modernizację stadionu nr 2 przy  

ul. Orłowskiej,…”. Co będzie to obejmować? 
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Patryk Kaźmierczak – członek komisji: 

Na str. 93 znajduje się zapis dotyczący środków na wybory samorządowe. Czy 

te środki wystarczają? 
 

Mariola Styperek – Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego: 

Odpowiem może od końca. 

Te środki na wybory samorządowe otrzymujemy z Krajowego Biura 

Wyborczego i nie zdarzyło się, żeby zabrakło. 

Jeżeli chodzi o pytanie dotyczące modernizacji stadionu nr 2 przy  

ul. Orłowskiej, będą tam wymienione m.in. trybuna, schody i ogrodzenie. 

Jeśli chodzi o oświetlenie ulic to na str. 87 w pkt. 37) Dotacje i środki z UE,  

w ppkt c) zapisane jest 2 550 000 zł – dofinansowanie modernizacji oświetlenia. 
 

Grzegorz Piński – członek Komisji: 

Chciałem zapytać, czy modernizacja oświetlenia będzie polegała na wymianie 

na „ledowe”?  
 

Mariola Styperek – Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego: 

Tak, na tym będzie polegała modernizacja oświetlenia. 
 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

W maju br. złożyliśmy wniosek o zwiększenie środków w budżecie Miasta  na 

2018 r. dla Stowarzyszeń sportowych z 500 000 złotych, do 600 000 złotych.  

Dzięki naszemu wnioskowi jest więcej pieniędzy na sport, cieszymy się bardzo.  
 

Nie widzę więcej chętnych do zadawania pytań. Przystępujemy do głosowania. 
 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2018? 
 

Głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 

2018-2031? 
 

Głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3  do protokołu. 
 

Ad. 2  

Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

W tym punkcie chciałbym przedstawić plan pracy Komisji na I półrocze 2018 r. 

Na styczeń: 
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- Omówienie imprez sportowych w Mieście na 2018 rok. 

W lutym: 

- Przedstawienie propozycji promocji Miasta poprzez Sport. 

- Sprawozdanie z działalności Komisji za 2017 rok. 

Na marzec: 

- Sprawozdanie z działalności OSiR w okresie ferii zimowych. 

W kwietniu: 

- Wizja lokalna obiektów sportowych podległych OSiR. 

W maju: 

- Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2017 rok. 

- Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2018 roku. 

Na czerwiec 

- Propozycje wypoczynku letniego dla dzieci i młodzieży współfinansowanych 

przez Miasto.  
 

Punkty stałe: 

 -  Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 -  Sprawy bieżące. 
  

Czy członkowie Komisji mają inne propozycje?   
 

Patryk Kaźmierczak – członek Komisji: 

Odnośnie wniosku dotyczącego zwiększenia środków w budżetu Miasta na  

2018 r. dla stowarzyszeń, którym powierzone zostaną zadania z zakresu kultury 

fizycznej proponuję, aby w marcu lub w kwietniu zapisać następujący temat: 

- Informacja dotycząca realizacji dotacji celowych do stowarzyszeń, którym 

powierzone zostaną zadania z zakresu kultury fizycznej. 
 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto z członków Komisji jest za tą propozycja?  
 

Głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Propozycja została zaakceptowana przez Komisję. 

Czy są inne propozycje? Nie widzę, przystępujemy do głosowania całego planu 

pracy. 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem planu pracy Komisji na I półrocze 

2018 r. wraz z wniesioną propozycją?  
 

Głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Plan pracy został przyjęty przez Komisję – stanowi załącznik nr 4  do 

protokołu.  

Czy w tym punkcie ktoś z członków Komisji ma jakieś propozycje? 
 

Patryk Kaźmierczak – członek Komisji: 

14 października 2016 r. Komisja złożyła wniosek o zabezpieczenie środków 

finansowych w roku 2017 na remont bieżni przy Szkole Podstawowej nr 4, która 
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jest w bardzo złym stanie technicznym. W odpowiedzi Komisja otrzymała 

informację, że wniosek zostanie uwzględniony przy opracowywaniu projektu 

budżetu na 2018 r. Niestety, w budżecie na 2018 nie zostało to ujęte. 

Proponuję zatem wystąpić jako Komisja z zapytaniem, dlaczego zadanie 

pod nazwą „remont bieżni przy Szkole Podstawowej nr 4” nie został zapisany  

w budżecie Miasta Inowrocławia na 2018 rok, mimo pisemnego zapewnienia,  

że będzie to zadanie ujęte (odpowiedź nr WOS.0003.13.2016 z dnia  

24 października 2016 r.).  

Dalej można zapisać, że  wobec zaistniałej sytuacji Komisja wnioskuje  

o realizację tej inwestycji w 2018 roku z oszczędności przetargowych. 
 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto z członków Komisji jest za takim wnioskiem? 
 

Głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Wniosek został przyjęty przez Komisję – stanowi  załącznik nr 5  do protokołu.  
 

Chciałbym zaproponować jeszcze jeden wniosek, a dotyczy budowy placu 

zabaw dla dzieci przy Szkole Podstawowej nr 8, byłe Gimnazjum nr 3.  

Proponuję również zrealizować ten wniosek z oszczędności przetargowych.  

Kto z członków Komisji jest za takim wnioskiem? 
 

Głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Wniosek został przyjęty przez Komisje – stanowi  załącznik nr 6  do protokołu.  
 

Ad. 3 

Sprawy bieżące. 
 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

Przedstawił odpowiedź na wniosek z 16 października 2017 r. w sprawie remontu 

szatni i toalet w budynku na terenie Stadionu Miejskiego im. Inowrocławskich 

Olimpijczyków  przy ul. Macieja Wierzbińskiego 2 -  załącznik nr 7  do 

protokołu. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie dzisiejszej 

Komisji. 
 

Komisja trwała od godz. 8
00

 do godz. 8
55

. 

Przewodniczący 

Komisji Sportu i Młodzieży 

 

Rafał Lewandowski 

 
Protokółowała  

 

Maria Legwińska  


